



Protokoll Styrelsemöte i föreningen MALENBO

17 Maj 2020 kl 14.00 via Videolänk

Närvarande: Gunnar Ericsson, Caroline Prabert, Gustaf Lindskog, Karin Wennström, Britta Unander-Scharin, Ann-Louise Abbestam, Lena Elisson

Förhindrade: Yen Ly-Huynh

1. **Öppnande** - Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. **Dagordningen** gicks igenom och godkändes.
3. **Föregående protokoll** från de två senaste mötena, godkändes och lades till handlingarna.
4. **Dagens protokoll** – Till justerare utsågs Karin Wennström och Lena Elisson, jämte ordföranden.
5. **Årsmötet** – Caroline har gjort ett förslag till inbjudan, där vi pga den rådande Coronapandemin, föreslår både ett fysiskt möte på kommunhuset, där vi följer rekommendationerna med avstånd, samt ett alternativ till uppkoppling via videolänk.
Datum fastslogs till torsdagen den 16 juli kl 18.30. Karin tar kontakt med kommunhuset och bokar.
Vi talade om att bjuda in någon från kommunen att tala om Köpmansgateprojektet som är i full gång nu.
Vi kommer att kopiera upp inbjudan och dela ut i postlådorna, men även sända inbjudan via mail, då vi har en bättre uppdaterad mail-lista nu.
Annons sätts också in i HD, samt i Bjäre Nu. FB gruppen som Karin tidigare talat om skall vi också utnyttja. Gunnar skriver ihop en text och sänder till oss via mail, för kommentarer.
Gunnar tar kontakt med Yen för att säkerställa bokföringen inför årsmötet.
6. **Bjäre Nu** – Yen hade ju föreslagit en intervju med Gunnar för tidningen Bjäre Nu. Då Gunnar ändå tar kontakt med dem för att lägga in notis om kallelsen till årsmötet, frågar han samtidigt om det finns möjlighet till en intervju.
7. **Malenskylten** – Status idag: Karin har talat med Johanna Pettersson i Torekov som i princip är färdig med reoveringen av själva skylten. Stolparna återstår. Högre stege behövs. Ann-Louise kan låna ut en sådan. Karin och Ann-Louise tar kontakt med varandra för att lösa detta.

När detta är klart, tar Gustaf kontakt med MMB för plåtbeklädnad och uppsättning.

8. **Hemsidan** – Vi noterade några få saker som inte var uppdaterade vilket Gustaf direkt fixade. Vi fortsätter alla att tipsa Gustaf om nyheter och ta nya foton att lägga in. Gustaf föreslog också att vi länkar nyheter från kommunen, som är intressanta även för oss på Malen, och på så vis håller vår hemsida aktuell och intressant för alla.
9. **Nästa möte med kommunen** – Vi beslutade att Gunnar/Gustaf/Caroline tillsammans träffar kommunen vid nästa möte. Detta möte får också äga rum via videolänk. Gunnar tar fram några datumförslag som passar oss tre och kontaktar kommunen för möte. Mötet bör äga rum före årsmötet.

Angelägna frågor till kommunen – (de blå punkterna i listan från föregående mötesprotokoll)

- a. *Anslagstavla vid bryggan, där vi kan sätta upp nyheter från föreningen.*
 - b. *Vägbulor. Vi har tidigare haft frågan uppe om farthinder på Tångvägen. Nu när de byggt rondell och breddat cykelbanan på Köpmansgatan har man, medan trafiken ökat i Malenområdet, lagt ut tillfälliga farthinder. Ann-Louise föreslog att vi skulle be dem behålla dem, åtminstone sommartid. De är effektiva, lätta att lägga dit, och kan tas bort på vintern då man behöver komma fram för eventuell snöröjning. Ann-Louise föreslog också utökning på platser som tex hörnet Allévägen/Havsbadsvägen och Havsbadsvägen/Roxmansvägen*
 - c. *Trafiken på Strandpromenaden kvarstår.*
 - d. *En soptunna är borttagen vid nedre hörnet av minigolfbanan, vilket resulterat i fler svarta hundpåsar kastade direkt på marken. Vi kan fråga kommunen om tanken bakom detta.*
 - e. *Gunnar har nyligen talat med kommunen om önskemål att få i badstegarna tidigare än kommunen planerat vilket är så pass sent som den 15 maj. Många Båstadbor tar korta dopp före dess. Förra året hörsammade de vårt önskemål, men i år har vi ännu inte fått gehör.*
 - f. *Parkeringsböter på Malen.*
10. **Övrigt** – Lena tog upp frågan om skylten till boulebanan. Den står hos Gunnar, men behöver någon typ av inramning, plexiglas och ett snedtak för att skyddas mot väder och vind. När det är färdigt kan den sättas upp. Vi beslutade att Gunnar gör en skiss på arbetet som kvarstår. Därefter kontaktar Caroline en nystartad liten snickerifirma som hon känner personligen och Karin kontaktar Johanna Pettersson om hon kan ordna så att denna skylt, liksom en framtida ev anslagstavla kan få samma Malenstil som vår fina portal. Någon som knyter ihop de tre skyltarna i samma stil.

11. Att göra lista inför nästa möte:

- a. **Gunnar** kontaktar kommunen om talare till årsmötet – ombyggnad Köpmansgatan.
- b. När talare är klar, färdigställer **Caroline** kallelsen.
- c. **Caroline** och **Gunnar** kopierar upp kallelsen före nästa möte, så att vi då kan dela upp arbetet med utdelning.

- d. **Karin** tar kontakt med kommunen för att boka salen i kommunhuset till årsmötet. **Karin** och **Caroline** besöker sedan för att testa uppkoppling med video, så att vi vet att det fungerar innan årsmötet.
- e. **Caroline** kopierar upp kartan och delar in områdena, inför nästa möte
- f. **Gunnar** sätter in annons i HD.
- g. **Gunnar** kontaktar Bjäre Nu om annons och om intervju
- h. **Gunnar** skriver ihop en text som **Karin** kan få in i FB-gruppen
- i. **Gunnar** sänder den gamla excelmedlemslistan till **Gustaf** som synkar och uppdaterar mailgruppen, så att den blir färdig till utskick av kallelsen.
- j. **Gunnar** kontaktar Yen om bokföringen inför årsmötet.
- k. **Gunnar** tar fram datumförslag för möte med kommunen, och kontaktar kommunen för att få till ett möte före årsmötet.
- l. Så fort målningen av stolparna till portalen är klar, meddelar **Karin Gustaf**, som tar kontakt med MMB för uppsättning och plåtbeklädnad.
- m. **Gunnar** gör en skiss på resterande arbete med boulebaneskylten.
- n. **Caroline** kontaktar den nya snickerifirman hon känner för ev hjälp med de små skyltarna
- o. **Karin** kontaktar Johanna Pettersson om de båda skyltarna.
- p. **Caroline** sänder ut en doodle med datumförslag för nästa möte (i mitten av juni)

12. Nästa möte

Nästa möte i mitten av juni. Doodle poll kommer.

13. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.

Lund den 17 Maj 2020

Vid protokollet:

Caroline Prabert

Justeras: _____

Karin Wennström

Lena Elisson

Gunnar Ericsson, ordförande